
VEVČE-ZG. KAŠELJ
Uradne ure KS Vevčc - Zg. Ka-

šelj so ob toikih od 16. do 18. ure,
ob sredah in četrtkih pa od 9. do
ll .urc.

Formiral se je svet potrošnikov.
Za predsednika je bil izvoljen Viki
Škrjanec, delegatka občinske kon-
ference sveta potrošnikov pa je Ton-
ca Trtnik.

Strelska družina Bineta Grajzerja
sprejema načrt gradnje strelišča za
zračno in malokalibrska puško v
športnem paiku Vevče.

Športni paric na Vevčah je dobil
šc cno igrišče.

KS Vcvče - Zg. Kašelj je sprejela
kultumi program za leto 1976, kije
že pnlagojen in se nanaša na pre-
urejeno dvorano na Vevčah.

KS Vevče - Zg. Kašelj jc pred
velikim problemom. Sprašujejo se,
kje naj bi dobili prostor za nemo-
teno delovanje mladinske- orga-
nizacije in SZDL. Prostor, ki sta ga
pred popravilom kino dvorane in re-
stavracije Vevče uporabljala mla-
dinska organizacija in strelska dru-
žina, jc scdaj skladišče restavracijc
Vevče.

Tudi komunalni problemi obsta-
jajo in ne prizanaŠajo tudi krajevni
skupnsti Vevče - Zg. Kašelj. Iz leta
v leto jih je celo več in ni pri-
čakovatd njih reatev v bližnji pri-
hodnosti.

Krajani obeh KS se spiašujejo,
kdaj bo ugodno rešena prošnja za
postavitev telefonskih govorilnic na
Vevčahin vKašlju.

Tudi barakarstvo imamo v KS
Vevče - Zg. Kašelj, in to v Kašlju in
na ,,Rdečem blatu". Od kod in
kako si nabavljajo kuijavo za hladne
zimske dneve? KS pripravlja pn-
tožbo gozdnemu gospodaistvu in
drugim pristojnim službam.

Trgovina tapet in podružnica
Ljubljanske banke bosta odprta po
29. novembru, v decembru pa bo
fonnalno odprta tudi dvorana.

Spomenik borcev NOB Papimioe
Vevče pred trgovino bodo zvišali za
dva metra, dokončali dela in do-
končno uiedili okolico spomenika.
DEla so se zavlekla zaiadi slabega
vremena.
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